
Vretstorps IF 
Styrelsen 
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte 2009-01-19 
 
 
Närvarande: Ingvar Björk, Per Edlund, Sanna Bergman, Karin Lovebacke, 
Andreas Österlund, Anette Wiberg och Magnus Furuholm (del av mötet). 
 
 
§1. Mötets öppnande 
Ordförande Sanna Bergman hälsar alla välkomna och förklarar mötet 
öppet. 
 
 
§2. Fastställande av dagordning 
Följande dagordning föreslås och godkänns: 
Mötets öppnande 
Fastställande av dagordning 
Val av protokolljusterare 
Valberedningen 
Föregående protokoll 
Seniorerna 
Sektionerna 
Ekonomi 
Hemsidan 
Övriga frågor 
Mötets avslutande 
 
§3. Val av protokolljusterare 
Anette Wiberg väljs till protokolljusterare jämte ordföranden. 
 
 
§4. Valberedningen 
Magnus Furuholm presenterar valberedningens arbete för styrelsen. 
 
 
§5. Föregående protokoll 
Genomgång av föregående protokoll som godkänns och läggs till 



handlingarna. 
 
 
§6. Seniorerna 
Andreas Österlund informerar om läget i laget. Inget beslut gällande buss 
har tagits, Andreas fortsätter att undersöka alternativ. Per Edlund ska kolla 
med en eventuell sponsor till bussen.  
Då det gäller träningsläger i Tyskland ska Andreas tillsammans med 
Tommy Åkesson ta kontakt med kontaktpersoner i Tyskland. 
 
 
§7. Sektionerna 
Anette Wiberg Berättar om föreningens lags deltagande i Nyårscupen i 
Laxå.  
Ett ungdomssektionsmöte är planerat denna vecka. 
Bordtennisen startar igen efter juluppehållet denna vecka. Anette berättar 
att hon slutar som ledare efter denna säsong. 
 
 
§8. Ekonomi 
Ingvar Björk rapporterar att föreningen ligger minus jämfört med samma tid 
förra året men plus totalt sett. Det saknas fortfarande vissa inkomster. 
Fortfarande har inga pengar från ICA inkommit. 
LOK-stödet ska redovisas senast 15/2. 
Diskussion kring hur mycket pengar vi har råd att lägga på de anställda. 
Vad har föreningen råd med? Styrelsen jobbar vidare med frågan. 
 
 
§9. Hemsidan 
Styrelsen beslutar att göra en hemsida i formatet "Klubben-Laget" trots att 
det ännu ej går att redovisa LOK-stöd via denna. Vi kommer istället att 
redovisa detta separat. Karin Lovebacke jobbar vidare med frågan. 
 
 
§10. Övriga frågor 
Sanna Bergman informerar om det ekonomiska läget inför ledarnas och 
styrelsens resa till Skottland. 
 
En stöld av växelkassan (800 kr) på kansliet har upptäckts och 
polisanmälts. Pengarna har tagits av någon med nyckel. Det misstänks 



också att fler stölder från kansliet under hösten förekommit. Diskussion 
kring att byta lås till kansliet och materialrummet. 
 
Årsberättelser från alla sektioner måste lämnas in inför årsmötet. 
 
 
§11. Mötets avslutande 
Mötet avslutas. 
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